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• Vi sagde velkommen til Galina og Kristoffer der overtager have 2 pr. 1.9.2011.

• Energiudvalget kiggede forbi og vi gennemgik korrespondancen mellem Energiudvalg og 
Københavns Energi. Det viste sig at KBH's Energi havde overfortolket Energiudvalgets 
uformelle henvendelse og på egen hånd lavede et helt års udsættelse af møde om mulig 
fjernvarmetilslutning. Dette skete så pludseligt, at Energiudvalget på daværende tidspunkt 
ikke kunne nå at reagere på det, endsige inddrage Bestyrelsen i beslutningsprocessen.

Dette har vi gjort indsigelse imod, så udsættelsen er blevet forkortet, så vi nu efter al 
sandsynlighed får et nyt informationsmøde i maj 2012. Der kommer nærmere information 
om dette pr. brev.

Herefter afgav Energiudvalget en beretning om deres informationsindhentning hos diverse 
organisationer, firmaer, og resourcepersoner. De havde undersøgt mange interessante 
alternative varmekilder, såsom solvarme, solceller, jordvarme, mm.

• Opdaterede vedtægter (med diverse småændringer siden sidste generalforsamling), 
dumper snarest ind af folks brevsprækker.

• Vi har fortsat en del problemer med orden på skraldepladsen. Folk er heller ikke så 
grundige med sorteringen af deres affald. VÆR VENLIG at læse på container og 
affaldsbeholdere hvor de forskellige typer affald hører til. Bemærk at AL MALING skal køres 
til den lokale genbrugsstation ved Kirstinehøj.

• Engly har fået tilbudt seks udendørs borde-stolesæt via Kim, have 36, som vi glade tager 
imod. 

• Betonkummen ud for containerne bruges ikke som det forskønnende indslag den er tænkt 
som (der plantes ingen blomster og lign.). Derfor fjernes den. Samtidig fjernes den yderste 
p-plads, så bedre fremkommelighed sikres – både for os som sådan og ifbm. hentning og 
bringning af container. Vi skaber til gengæld en ny p-plads ved at flytte glascontaineren.


